



COVINA-VALLEY

UNIFIED SCHOOL DISTRICT

Mesa Elementary School

Free Mandarin Dual Language Immersion Program

Open Enrollment For 2021-2022 School Year TK & Kindergarten Class

免费公立学校中英双语沉浸式课程 2021-2022年学前班招生

<p>Why Mandarin Dual Language Immersion?</p> <ul style="list-style-type: none"> • Dual Language Immersion Programs boost academic achievement. • Learn a second language in an easier and more meaningful way. • Develop an appreciation for and an understanding of diverse cultures. • Prepare our students for future employment. • Meet the requirement of our community. 	<p>为什么选择中英双语沉浸式课程？</p> <ul style="list-style-type: none"> • 提高学习成绩 • 让学习外语更容易和更有意义 • 理解和欣赏不同国家的文化 • 为未来就业提供更多机会 • 满足社会需求
<p>How does the program work?</p> <ul style="list-style-type: none"> • 50/50 model • The English curriculum meets the same state standards as regular classes. The Mandarin curriculum meets U.S. foreign language standards. • Students in the program are inclusive in the entire school programs. 	<p>我们的双语教学是如何运作的？</p> <ul style="list-style-type: none"> • 50/50模式 • 英语教学标准与其它英文班完全一致。中文执行美国语言教学标准。 • 双语班的学生参与全校一切活动
<p>Who can enroll? All the incoming TK and kindergarteners who reside within or outside of Covina-Valley Unified are welcome.</p>	<p>谁可以报名就读？ 欢迎居住在Covina-Valley Unified内部或外部的所有新来的传统知识和幼儿园儿童。</p>
<p>How do you enroll your child? Please register your child on the Covina Valley Unified website under "New Student Registration"</p> <p>School address: 409 S Barranca Ave. West Covina, CA 91723</p>	<p>如何注册？ 请在“新学生注册”下的Covina Valley Unified网站上注册您的孩子</p> <p>学校地址：School address: 409 S Barranca Ave. West Covina, CA 91723</p>
<p>For more information, please contact: Dr. Chris Hert (Principal) Phone: 626 974 4601 Email: chert@c-vusd.org Ms.Lilu Li (Mandarin teacher): Phone: 626 974 4601 Email: lli@c-vusd.org</p>	<p>如需更多信息，请联系： Dr. Chris Hert (校长) Phone: 626 974 4601 邮箱: chert@c-vusd.org 李老师 (双语班中文老师): Phone: 626 974 4601 邮箱: lli@c-vusd.org</p>